

Kundeninformationen - Kaschierung bei Blanke

Lieferzeit

- Die Standardlieferzeit beträgt 4-6 Kalenderwochen.
- Die Produktionsplanung ist für 4 Wochen pro Monat fixiert (FREEZE-Periode).
- **Dringende Anfragen / Fast Lane:**

Diese können nach Möglichkeit eingeplant werden. Je nach Umständen wird ein Mindestzuschlag von 40 % für den Kunden erhoben. Der Kunde muss die zusätzlichen Kosten vorab schriftlich bestätigen.

Mindestbestellmenge (MOQ)

- Die Mindestbestellmenge beträgt 500 Laufmeter.
- Staffelpreisliste beginnt ab 500 Laufmetern.
- Mengen bis zu 499 Laufmeter sind verfügbar, werden jedoch mit einem Zuschlag von 40 % für Minderabnahmen berechnet.

Musteranfertigungen

- Eine Pauschale von 750 € EXW NET fällt an (zzgl. Materialkosten, falls das Material nicht vom Kunden gestellt wird).
- Der Kunde muss die Kosten/das Angebot schriftlich bestätigen.
- Muster können maximal 150 Laufmeter umfassen.

Lagerung von Material

- Die Lagerung von Kundenmaterial (Kommissionsware und Rohmaterial) kann von Blanke durchgeführt werden.
- Wir bieten 40 Arbeitstage kostenlose Lagerung:
 - Nach der Lieferung der Rohwaren/des Materials.
 - Nach Fertigstellung der Endprodukte.
- Nach Ablauf dieser Frist wird eine Lagergebühr von 50,- € netto pro Palette und Monat erhoben.
- Die Waren können maximal 1 Jahr bei Blanke gelagert werden.
- Nach einem Jahr werden die Waren an den Kunden zurückgesendet oder auf Kosten des Kunden entsorgt.

Customer Information Structure - Lamination at Blanke

Lead Time / Delivery Time

- The standard delivery time is 4-6 calendar weeks.
- Production planning is fixed for 4 weeks per month (FREEZE period).
- **Urgent Requests / Fast Lane:**

These can be scheduled if possible. A minimum surcharge of 40% will be applied to the client, depending on the circumstances. The customer must confirm the additional costs in writing.

MOQ / Minimum Order Quantity

- The minimum order quantity is 500 running meters.
- Scale price lists start at 500 running meters.
- Quantities up to 499 running meters are available but will incur a 40% surcharge for shortages.

Sampling

- A flat rate of €750 EXW NET applies (plus material costs if material is not provided by the customer).
- The customer must confirm the costs/offer in writing.
- Samples can be a maximum of 150 running meters.

Storage of Material

- Storage service of customer material (commissioned goods and purchased goods) can be provided by Blanke.
- We offer 40 working days of free storage service:
 - After delivery of the raw goods/material.
 - After completion of the finished goods.
- After this period, a flat rate storage fee of €50,- net per pallet per month will be charged.
- Goods can be stored at Blanke for a maximum of 1 year.
- After one year, the goods will be returned to the customer or scrapped at the customer's expense.